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ANONYMIZOVANÝ Zápis z jednání kontrolního výboru č. 19  

ze dne 13. 12. 2021 

Místo zasedání: penzion U Grmelů 

Přítomni dle prezenční listiny: Antonín Grmela, Pavel Schweidler,  Roman 

Trávníček, Ondřej Ryšánek, 

Hosté: Lukáš Peška 

On-line: Stanislav Musil 

Omluven:  -  

Jednání vedl Antonín Grmela. Kontrolní výbor byl usnášení schopný. 

Splněná ustanovení 

Koupě pozemku p. č. 157/3 o výměře 281 m2 (část parčíku pod ZŠ) usnesení č. 

243/21 Z 20 u k l á d á starostovi obce Pustiměř vypracovat návrh smlouvy podle 

bodu a) tohoto usnesení, tuto smlouvu jménem obce uzavřít a podat příslušnému 

katastrálnímu úřadu návrh na vklad vlastnického práva podle této smlouvy do 

katastru nemovitostí.  

Kupní smlouvy se třemi vlastníky byly podány na KN. 

Ustanovení v realizaci 

 

 Vlhkost v budově MŠ. 

Monitoruje se.  

 

WiFi v sokolovně a hasičce.  

Zprovozněno zatím bez kontrolerů – centrálního managementu. 

Pozemky ŘSD u dálnice. 

Stále v řešení. 

 

Podepsána smlouva s rybáři o Marchance? 

V řešení. Schůzka naplánována na prosinec 2021. 

Byl osloven spolek Mokřady ohledně vodního prvku v Melicích? 

Schůzka plánována na začátek roku 2022. 

 

Návrh usnesení č. 224/21 Z 17 Zastupitelstvo obce Pustiměř u k l á d á starostovi 

vést s církví další jednání ve věci užívání pohřebiště v Pustiměři a to za účelem 

uzavření smlouvy o výpůjčce, která by reflektovala rovněž návrhy obce Pustiměř. 

Smlouva uzavřena. 
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Usnesení 834/21 R 58 

Chodníky u hřiště a budování propojovacího chodníku Zelenohorská - Konečná 

. 

Je to stále ve fázi projektování. 

 

Je zpracováno nějaké právní stanovisko ke směně pozemků u Ekotermexu?  

Zpracováno právní stanovisko není, proběhla konzultace s JUDr. Střelcem. 

 

Studie proveditelnosti na Šmudlák (Rejhničku). Je možné území zastavět? Jak by 

se řešil odvod srážkových vod?  

Bude projednána na ZO. 

Obec již neusiluje o získání dětského lékaře, byť třeba jen na některé dny v týdnu? 

V prosinci 2018 byly osloveny oblastní stomatologické komory Vyškov a Prostějov. 

Odpověděly, že se se zkusí zeptat, ale jejich možnosti jsou omezené. V lednu 2019 

byl ve Vyškovských novinách inzerát, že hledáme zubaře a pediatra. V říjnu 2020 

bylo dopisem obesláno přes 30 pediatrů z okresů Vyškov, Prostějov, Kroměříž a 

Brno-venkov, zda nemají zájem ordinovat v Pustiměři. 

Vzhledem ke složitosti získání doktora se prostory pronajaly. Standardní výpovědní 

doba 3 měsíce nebude bránit pro případné získání doktora v budoucnu.  

 

ad 3)   Nesplněná ustanovení 

 
ad 4)   Různé – projednali jsme stav následujících bodů: 

Stav projektů obce. 

 

Příští schůzky kontrolního výboru proběhnou vždy v pondělí v týdnu před ZO  

v 17h na OÚ.  

Schůze začala a skončila: 18.00 a 19:30. 

Zápis: Antonín Grmela 

Přečetl a s obsahem souhlasí:   …………………………………………………… 

           předseda /člen výboru pověřený řízením/  
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Upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů  

podle Nařízení Evropského parlamentu a Rady (EU) 2016/679 ze dne 27. 4. 2016 o ochraně fyzických  

osob v souvislosti se zpracováním osobních údajů a volném pohybu těchto údajů a o zrušení  

směrnice 95/46/ES (nařízení GDPR). 

 


